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 ELY-keskus suunnittelee muutoksia reitille Heponiemi-Kannvik.
 M/s Auran korvaa m/s Sterna.

Ehdotus Iniön lautakunta keskustelee asiasta.

Päätös Reitillä Heponiemi-Kannvik on oltava tarkoituksenmukaiset matkustajatilat.
Joukkoliikenteen matkustajat ja autottomat matkailijat tarvitsevat tilan, jossa he
voivat olla matkan ajan. Reitillä tulee olla myös vammaisille soveltuvat tilat.

  Jos matkustajatilat puuttuvat, kapasiteetin lisäys menee hukkaan, koska yhä
useampi ottaa oman auton mukaansa sen sijaan, että jättäisi sen mantereelle.
Myös ympäristöystävällisyys kärsisi viileämmillä ilmoilla, kun autot olisivat
pidempään tyhjäkäynnillä. 

 Kahvilan kadotessa palvelutaso laskee ja tämä johtaa myös siihen, että
työpaikkojen määrä paikkakunnalla vähenee.

 Iniön lautakunta katsoo, että m/s Aura soveltuu edelleen reitille
Heponiemi-Kannvik ja että kapasiteettiä tulisi huippusesongin aikana sen sijaan
lisätä vuoroja tihentämällä.

Tiedoksianto Elinkeinopäällikkö Tomas Eklund, kaupunginhallituksen edustaja Staffan Åberg,
ELY-keskuksen tieinsinööri Tapani Jaakkola, Finferriesin toimitusjohtaja Mats
Rosin, Finferriesin turvallisuus- ja liikennejohtaja Pasi Roos
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